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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 
2016/679 , o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o 
volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně 
osobních údajů a aplikačních zákonů ČR).   
Nejsou dotčena práva podle § 16 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení) oprávněných osob uvedených v § 16 a § 17 téhož zákona. 

 

bod jednání číslo    14  

 

 
 

Příspěvek do 37. schůze Rady města Kuřimi konané dne 21.12.2022  
 
Zápis z Komise dopravy RM Kuřimi ze dne 07.12.2022 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis komise dopravy ze 07.12.2022  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - starosta 
 
Materiál zpracoval:  Ing. Miloslav Kučka - vedoucí odboru  
 
Vedoucí odboru: Ing. Miloslav Kučka - vedoucí odboru 

 
Důvodová zpráva:  
 

Dne 07.12.2022 proběhlo jednání Komise dopravy Rady města Kuřimi. 
Na programu bylo projednání žádostí fyzických a právnických osob: 
 
Program jednání: 
 
1. Ulice Otevřená, Jungmannova – bezpečnost školáků  
2. Obytný soubor Vlečka  
3. Radnice rozšíření 
4. Kout sjezd Klírovi 
5. Kuřimata - parkovací doba  
6. Pod Vinohrady – komunikace u střelnice stanovení 30 km  
7. Tyršova – dopravní značení u vjezdu do ZŠ  
8. Různé 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM   
bere na vědomí 
 
závěry z jednání komise dopravy ze dne 07.12.2022 v bodě 2, 5, 6, 7 a schvaluje body 1.1., 1.2., 
1.3., 3, 4, dle zápisu v příloze. 
Termín plnění: 07.01.2023 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Kučka - vedoucí odboru 
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Zápis č. 1/2022 

z jednání Komise dopravy Rady města Kuřimi dne 7. 12. 2022 

 
Přítomni: 
 
Předseda: Ing. Miloš Kotek 
Členové: Ing. Jana Němečková, Mgr. Aleš Vítek, Ing. Vladimír Pančík, Ing. Oldřich Štarha,        

PaedDr. David Holman, Ing. Hana Studená 
 
Omluveni: všichni přítomni  
 
Host:       Mgr. Ing. Drago Sukalovský  
 
Tajemník: Ing. Miloslav Kučka 
 
Předseda komise dopravy (dále jen KD) zahájil jednání v 17:31 hod., přítomno je 7 členů komise, 
komise je usnášení schopná. 
 
Přistoupeno k seznámení přítomných s programem jednání, výzva k přítomným, aby případně doplnili 
program dnešního jednání. 
 
 
Program jednání: 
 

1. Ulice Otevřená, Jungmannova – bezpečnost školáků 
2. Obytný soubor Vlečka 
3. Radnice rozšíření 
4. Kout sjezd Klírovi 
5. Kuřimata - parkovací doba 
6. Pod Vinohrady – komunikace u střelnice stanovení 30 km 
7. Tyršova – dopravní značení u vjezdu do ZŠ 
8. Různé 
 
Návrh usnesení: Komise dopravy souhlasí s navrženým programem. 
 
HLASOVÁNO: Pro:7   Proti:0  Zdržel se:0    SCHVÁLENO 
 
 
 

BOD 1. Ulice Otevřená, Jungmannova – bezpečnost školáků 

 
Přijaté usnesení: KD doporučuje ve věci žádosti pana Šimona Hilschera instalovat vodorovné 

dopravní značení V12c, a to 6 m před stávajícím přechodem před křižovatkou ulic 
Smetanova Otevřená z důvodu zlepšení rozhledu a bezpečnosti přecházení dětí u 
ZŠ Jungmannova. 

   
 
HLASOVÁNO: Pro:6   Proti:0  Zdržel se:0    SCHVÁLENO 
(Ing. Štarha nebyl přítomen během hlasování) 
 
Druhá část bodu č. 1: V případě žádosti podané panem Skalou, KD navrhuje realizaci studie řešící 
vytvoření plochy pro K+R v době od 7.30 do 8 h. 
 
HLASOVÁNO: Pro:7   Proti:0  Zdržel se:0    SCHVÁLENO 
 
Třetí část bodu č. 1: V případě ZŠ a MŠ Komenského a MŠ Popkova ve věci podnětu pana starosty KD 
doporučuje radě města zpracovat studii regulace příjezdu k ZŠ a MŠ Komenského a MŠ Popkova v době 
dovozu a odvozu školáků. 
 
HLASOVÁNO: Pro:7   Proti:0  Zdržel se:0    SCHVÁLENO 
 



BOD 2. Obytný soubor Vlečka 

 
Přijaté usnesení: KD doporučuje řešit napojení na ulici U Stadionu tak, aby byla zvýrazněna 

přednost na křižovatce. Dále KD požaduje odstranění stávajícího mostu.  
 
HLASOVÁNO: Pro:7   Proti:0  Zdržel se:0    SCHVÁLENO 
 
 
 

 

 

BOD 3. Radnice rozšíření 

Přijaté usnesení: KD nemá připomínek k navrženému dopravnímu řešení a doporučuje realizaci 
stavby.  

  
HLASOVÁNO: Pro:7   Proti:0  Zdržel se:0    SCHVÁLENO 
 
 
 
 

 
 
 
BOD 4. Kout sjezd Klírovi 
 

 
Přijaté usnesení: KD nemá připomínek k navrženému dopravnímu řešení. 
 
HLASOVÁNO: Pro:7  Proti:0  Zdržel se:0    SCHVÁLENO 
 
 

 
 
 
 
BOD 5. Kuřimata - parkovací doba 
 

 
Přijaté usnesení: KD doporučuje u dopravní značky "IP12 - Vyhrazené parkoviště (pro osoby 

doprovázející dítě v kočárku)", která platí pro 2 parkovací místa u zadního vchodu 
do kulturního domu (vchod pro Kuřimata), změnu dodatkové značky a omezení 
doby zákazu zastavení na dobu potřebnou pro provoz Kuřimat (8:30 – 17:30) a 
parkování v danou dobu vyhradit „pro Kuřimata, z.s.“, příp. „pro návštěvníky 
mateřského centra“ a na noc parkovací místa tak uvolnit pro parkování místních 
obyvatel a návštěvníků Kulturního a společenského centra.  

 
HLASOVÁNO: Pro:3  Proti:1  Zdržel se:3    NESCHVÁLENO 
 
 
 
 
 
 
Ing. Studená, Ing. Němečková a PaedDr. Holman odešli z jednání v 19.53h. 
 
 

 
 
 



BOD 6. Pod Vinohrady – komunikace u střelnice stanovení 30 km 
 

 
Přijaté usnesení: KD doporučuje zpracovat návrh dopravního značení pro snížení rychlosti na 

30 km v předmětné lokalitě „Ohlus“. 
 
 
Ing. Studená se vrátila na jednání ve 20.12h.  
 
 
HLASOVÁNO: Pro:5  Proti:0  Zdržel se:0   SCHVÁLENO 
 
 
 
 
 

 
BOD 7. Tyršova ZŠ – dopravní značení u vjezdu 
 

 
Přijaté usnesení: Vzhledem k nepřítomnosti navrhovatele a z důvodu zjištění aktuální situace 

dopravního značení doporučuje KD odsunutí na příští jednání. 
 
HLASOVÁNO: Pro:5  Proti:0  Zdržel se:0    SCHVÁLENO 
 
 

 
 
 
 
BOD 8. Různé 
 

 
Přijaté usnesení: Do různého nebylo nic zařazeno.  
 
 

 
 
 

Předseda KD ukončil jednání ve 20:24 hod       
 
V Kuřimi dne 7. 12. 2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. Miloslav Kučka     Ověřil: Ing. Miloš Kotek 
 
 
 
 
 

Vysvětlivky zkratek:  
ZŠ=základní škola, MŠ=mateřská škola, RD=rodinný dům, OMP=odbor majetkoprávní, BD=bytový dům, 
KD=komise dopravy, ÚP=územní plán, PD=projektová dokumentace, RM=rada města, SZ=stavební zákon,  
OI=odbor investic , OSŽP=odbor staveb.a živ.prostř., OOP=opatření obecné povahy  
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